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Preliminär föredragningslista STYM3 
Sammanträde med GFS styrelse 2023/2024  

 

Datum: 8 november 

Tid:  14.00-17.00 

Plats: Eva Wibergs rum, Studenternas Hus 

 

§ 1 Preliminärer  

 

§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande 

 

Mötet öppnas 14:04 

 

§ 1.2 Val av mötesfunktionärer 

Presidiet föreslår 

Romina Houshmand som mötesordförande 

Charlotta Pettersson som mötessekreterare 

Ella Olausson som justeringsperson 

Sofia Börjesson Rintala som justeringsperson 

 

§ 1.3 Godkännande av föredragningslistan 

 

Styrelsen beslutar: 

 

att välja Romina Houshmand som mötesordförande 

Charlotta Pettersson som mötessekreterare 

Ella Olausson som justeringsperson och 

Sofia Börjesson Rintala som justeringsperson. 

 

 

§ 1.4 Föregående mötesprotokoll   Bilaga 1 

 

 C
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Styrelsen beslutar: 

 att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna 

 

§ 1.5 Mötets offentlighet och adjungeringar 

 

 

Styrelsen beslutar: 

 att hålla ett öppet möte för GFS styrelse samt suppleanter. 

 

§ 1.6  Mötets beslutsmässighet  

 

Styrelsen beslutar: 

att anse mötet beslutsmässigt med 4 närvarande ordinarie ledamöter.  

 

§ 2 Rapporter 

 

§ 2.1 Rapport från GFS presidium  Bilaga 2 

Föredragande: Presidiet 

 

 

Styrelsen beslutar: 

att lägga rapporten till handlingarna. 

 

 

§ 2.2 Presidiebeslut   

Föredragande: Presidiet 

 

Inga presidiebeslut har tagits sedan sist. 

 

Styrelsen beslutar: 

att lämna punkten. 
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§ 2.3 Rapport från kårerna 

Fördragande: Respektive kår  

 

Sahlgrenska akademins studentkår: 

• Hållbart engagemang ses över och revideringar av stadgar samt arbetsordning är 

under planering/skrivande 

 

Chalmers studentkår: 

• Sektionerna har mycket med aspning på agendan just nu 

• Överlämning/utbildning för nya planeras 

• Samarbete idealistic: en konferens hölls i fyra dagar med fem olika workshops 

om aktuella ämnen/frågor 

• Flytten från Lindholmen till Johanneberg arbetas med 

 

Konstkåren: 

• Julmarknaden planeras för fullt 

• Smask – eurovision för musikskolor är i uppstarten 

• Ny budget har bestämts på fullmäktige där den studiesociala kassan dubblats 

• Nytt kårhus på Lindholmen, Ringön eller i sandarna planeras, projektet 

kommer vara 3 års testperiod med start 2024 

 

Göta studentkår: 

• Det har varit mycket fokus på intern organisering då en heltidare har blivit 

entledigad från sitt uppdrag vilket har resulterat att mycket fokus den senaste 

tiden har och kommer läggas på den omställning som sker 

• En ny verksamhetsstrategi är i uppstarten att skrivas 

• Vi planerar en gästföreläsning med hyresgästföreningen 

 

 

 

§ 3 Beslutsärenden 

§ 3.1 Fastställande av årsredovisining  Bilaga 3 

 

Styrelsen beslutar: 

 C
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att anta årsredovisningen  

att anta verksamhetsberättelsen för förgående räkenskapsår 

att bevilja styrelsens samtliga ledamöter ansvarsfrihet för föregående 
räkenskapsår 

 

§ 3.2 Fastställande av ansvarsfrihet                       Bilaga 4 

 

Styrelsen beslutar: 

att bevilja GFS styrelse 2022-2023 ansvarsfrihet. 

 

 

§ 4 Diskussionsärenden 

 

§ 4.1 Studentpolitisk påverkansgrupp  Bilaga 5 

  Föredragande: Romina Houshmand 

 

Diskussionen om det föreslagna studentprojektet centrerades kring olika perspektiv och 
bekymmer. Sofia och Romina reflekterade över tidigare långa processer vid Chalmers 
och betonade svårigheten att involvera alla fakulteter. Miriam föreslog en pilotstudie för 
att testa projektet på mindre skala, medan Ella diskuterade att organisera gruppen kring 
specifika ämnen för att inkludera olika studentperspektiv. Elin uttryckte oro över 
hållbarheten och arbetsbördan för GFS, och Sofia och Ella föreslog att arbetsbördan 
kan delegeras till studentkårerna. Diskussionen avslutades med en överenskommelse 
om att prova projektet, med betoning på att förlänga tidsperspektivet och överväga 
arbetsbelastningen för att säkerställa hållbarhet. Miriam underströk vikten av att lyckas 
på en mindre skala innan projektet utvidgas. 

 

Styrelsen beslutar: 

 

att ajournera mötet i 16 minuter. 

 

 

§ 4.2 Att utvidga ”Dansa för livet” projekt                         Bilaga 6 

                     Föredragande: Romina Houshmand  
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Under diskussionen om "Dansa för lovet" evenemanget, som började i Lund 2017 och 

nu involverar över 120 skolor, presenterade Romina idén och sökte stöd från GFS 

styrelse. Praktiska frågor togs upp av Sofia och Elin, inklusive tidpunkten för 

danslektionerna och potentiella instruktörer. Diskussionen om det föreslagna datumet 

den 8/9 ledde till förslag om att överväga beslutet i förväg och att nästa års styrelse 

kanske borde vara involverad. Charlotta påpekade svårigheter med att nå ut till alla 

studenter på grund av låg grupptillhörighet, och Ella betonade den bristande 

gemenskapskänslan på universitetet som kan påverka engagemang. Miriam och Sofia 

framhöll behovet av att överväga för- och nackdelar samt risken att vissa studenter kan 

finna initiativet okänsligt. Diskussionen reflekterade över möjligheten att göra 

evenemanget till en workshop eller föreläsning för alla studenter, men det fanns en 

samsyn om den utmanande naturen att engagera universitetsstudenter och risken för att 

initiativet inte skulle landa väl bland alla. 

 

§ 5 Avslutning 

 

§ 5.1 Övriga frågor 

 

§ 5.1.1 Vad händer på SGS? 

 

Ella: Vår kanslist har fått mycket frågor gällande de tre extra kömånaderna på SGS vid 
medlemskap i en studentkår. När hon hört av sig till SGS har hon fått svar att dessa 
månader registreras endast en gång per termin. Denna uppdatering har inte informerats 
om tidigare. Enligt SGS är detta för att de ska automatisera processen. Detta skapar 
problem då det dröjer flertalet månader innan studenterna får sin extra kötid. Vet 
presidiet mer om situationen? 

 

Miriam: Jag har läst igenom flertalet dokument gällande detta. De har registrerat 
ködagarna manuellt och vi har godkänt deras förändringar, till exempel att slopa den 
extra månaden. Studenters tillfälliga personnummer: de är giltiga, dock måste det 
överensstämma med personnumret registrerat på kåren.  

 

Ella: Jag har för mig att vi inte har beslutat detta om slopade extra ködagar utan bara 
rapporterat. Under den rapporten rapporterade han inte om att man bara kommer 
inläsa medlemmarnas extra kötid endast en gång per termin. 

 

Miriam: Det beslöts av SGS (modell 2B) och lyftes på STYM 2.  

 

 C
P,

 E
O

, S
BR

, R
H

 —
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





 

  

 

Sida 6 av 6 

 

Charlotta: Vår anställd lyfter att SGS har otroligt bristande kommunikation och de svar 
på frågorna hon har kommer från mig och Ella och inte från SGS trots att hon har eller 
i alla fall bör ha regelbunden kontakt med dem. Detta har varit påfrestande i hennes 
arbetsmiljö och ett önskemål från Götas sida är att de blir bättre på att kommunicera 
snarast.  

 

 

§ 5.2 Nästa möte 

  5 december 14.00-17.00 i Eva Wibergs rum, Studenternas Hus 

 

§ 5.3 Mötesutvärdering 

 

Mötesutvärdering genomförs. 

§ 5.4 Mötets avslutande 

 

Mötet avslutas 16:05 
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Preliminär föredragningslista STYM3 
Sammanträde med GFS styrelse 2023/2024  


 


Datum: 8 november 


Tid:  14.00-17.00 


Plats: Eva Wibergs rum, Studenternas Hus 


 


§ 1 Preliminärer  


 


§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande 


 


Mötet öppnas 14:04 


 


§ 1.2 Val av mötesfunktionärer 


Presidiet föreslår 


Romina Houshmand som mötesordförande 


Charlotta Pettersson som mötessekreterare 


Ella Olausson som justeringsperson 


Sofia Börjesson Rintala som justeringsperson 


 


§ 1.3 Godkännande av föredragningslistan 


 


Styrelsen beslutar: 


 


att välja Romina Houshmand som mötesordförande 


Charlotta Pettersson som mötessekreterare 


Ella Olausson som justeringsperson och 


Sofia Börjesson Rintala som justeringsperson. 


 


 


§ 1.4 Föregående mötesprotokoll   Bilaga 1 
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Styrelsen beslutar: 


 att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna 


 


§ 1.5 Mötets offentlighet och adjungeringar 


 


 


Styrelsen beslutar: 


 att hålla ett öppet möte för GFS styrelse samt suppleanter. 


 


§ 1.6  Mötets beslutsmässighet  


 


Styrelsen beslutar: 


att anse mötet beslutsmässigt med 4 närvarande ordinarie ledamöter.  


 


§ 2 Rapporter 


 


§ 2.1 Rapport från GFS presidium  Bilaga 2 


Föredragande: Presidiet 


 


 


Styrelsen beslutar: 


att lägga rapporten till handlingarna. 


 


 


§ 2.2 Presidiebeslut   


Föredragande: Presidiet 


 


Inga presidiebeslut har tagits sedan sist. 


 


Styrelsen beslutar: 


att lämna punkten. 
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§ 2.3 Rapport från kårerna 


Fördragande: Respektive kår  


 


Sahlgrenska akademins studentkår: 


• Hållbart engagemang ses över och revideringar av stadgar samt arbetsordning är 


under planering/skrivande 


 


Chalmers studentkår: 


• Sektionerna har mycket med aspning på agendan just nu 


• Överlämning/utbildning för nya planeras 


• Samarbete idealistic: en konferens hölls i fyra dagar med fem olika workshops 


om aktuella ämnen/frågor 


• Flytten från Lindholmen till Johanneberg arbetas med 


 


Konstkåren: 


• Julmarknaden planeras för fullt 


• Smask – eurovision för musikskolor är i uppstarten 


• Ny budget har bestämts på fullmäktige där den studiesociala kassan dubblats 


• Nytt kårhus på Lindholmen, Ringön eller i sandarna planeras, projektet 


kommer vara 3 års testperiod med start 2024 


 


Göta studentkår: 


• Det har varit mycket fokus på intern organisering då en heltidare har blivit 


entledigad från sitt uppdrag vilket har resulterat att mycket fokus den senaste 


tiden har och kommer läggas på den omställning som sker 


• En ny verksamhetsstrategi är i uppstarten att skrivas 


• Vi planerar en gästföreläsning med hyresgästföreningen 


 


 


 


§ 3 Beslutsärenden 


§ 3.1 Fastställande av årsredovisining  Bilaga 3 


 


Styrelsen beslutar: 
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att anta årsredovisningen  


att anta verksamhetsberättelsen för förgående räkenskapsår 


att bevilja styrelsens samtliga ledamöter ansvarsfrihet för föregående 
räkenskapsår 


 


§ 3.2 Fastställande av ansvarsfrihet                       Bilaga 4 


 


Styrelsen beslutar: 


att bevilja GFS styrelse 2022-2023 ansvarsfrihet. 


 


 


§ 4 Diskussionsärenden 


 


§ 4.1 Studentpolitisk påverkansgrupp  Bilaga 5 


  Föredragande: Romina Houshmand 


 


Diskussionen om det föreslagna studentprojektet centrerades kring olika perspektiv och 
bekymmer. Sofia och Romina reflekterade över tidigare långa processer vid Chalmers 
och betonade svårigheten att involvera alla fakulteter. Miriam föreslog en pilotstudie för 
att testa projektet på mindre skala, medan Ella diskuterade att organisera gruppen kring 
specifika ämnen för att inkludera olika studentperspektiv. Elin uttryckte oro över 
hållbarheten och arbetsbördan för GFS, och Sofia och Ella föreslog att arbetsbördan 
kan delegeras till studentkårerna. Diskussionen avslutades med en överenskommelse 
om att prova projektet, med betoning på att förlänga tidsperspektivet och överväga 
arbetsbelastningen för att säkerställa hållbarhet. Miriam underströk vikten av att lyckas 
på en mindre skala innan projektet utvidgas. 


 


Styrelsen beslutar: 


 


att ajournera mötet i 16 minuter. 


 


 


§ 4.2 Att utvidga ”Dansa för livet” projekt                         Bilaga 6 


                     Föredragande: Romina Houshmand  


 







 


  


 


Sida 5 av 6 


 


Under diskussionen om "Dansa för lovet" evenemanget, som började i Lund 2017 och 


nu involverar över 120 skolor, presenterade Romina idén och sökte stöd från GFS 


styrelse. Praktiska frågor togs upp av Sofia och Elin, inklusive tidpunkten för 


danslektionerna och potentiella instruktörer. Diskussionen om det föreslagna datumet 


den 8/9 ledde till förslag om att överväga beslutet i förväg och att nästa års styrelse 


kanske borde vara involverad. Charlotta påpekade svårigheter med att nå ut till alla 


studenter på grund av låg grupptillhörighet, och Ella betonade den bristande 


gemenskapskänslan på universitetet som kan påverka engagemang. Miriam och Sofia 


framhöll behovet av att överväga för- och nackdelar samt risken att vissa studenter kan 


finna initiativet okänsligt. Diskussionen reflekterade över möjligheten att göra 


evenemanget till en workshop eller föreläsning för alla studenter, men det fanns en 


samsyn om den utmanande naturen att engagera universitetsstudenter och risken för att 


initiativet inte skulle landa väl bland alla. 


 


§ 5 Avslutning 


 


§ 5.1 Övriga frågor 


 


§ 5.1.1 Vad händer på SGS? 


 


Ella: Vår kanslist har fått mycket frågor gällande de tre extra kömånaderna på SGS vid 
medlemskap i en studentkår. När hon hört av sig till SGS har hon fått svar att dessa 
månader registreras endast en gång per termin. Denna uppdatering har inte informerats 
om tidigare. Enligt SGS är detta för att de ska automatisera processen. Detta skapar 
problem då det dröjer flertalet månader innan studenterna får sin extra kötid. Vet 
presidiet mer om situationen? 


 


Miriam: Jag har läst igenom flertalet dokument gällande detta. De har registrerat 
ködagarna manuellt och vi har godkänt deras förändringar, till exempel att slopa den 
extra månaden. Studenters tillfälliga personnummer: de är giltiga, dock måste det 
överensstämma med personnumret registrerat på kåren.  


 


Ella: Jag har för mig att vi inte har beslutat detta om slopade extra ködagar utan bara 
rapporterat. Under den rapporten rapporterade han inte om att man bara kommer 
inläsa medlemmarnas extra kötid endast en gång per termin. 


 


Miriam: Det beslöts av SGS (modell 2B) och lyftes på STYM 2.  
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Charlotta: Vår anställd lyfter att SGS har otroligt bristande kommunikation och de svar 
på frågorna hon har kommer från mig och Ella och inte från SGS trots att hon har eller 
i alla fall bör ha regelbunden kontakt med dem. Detta har varit påfrestande i hennes 
arbetsmiljö och ett önskemål från Götas sida är att de blir bättre på att kommunicera 
snarast.  


 


 


§ 5.2 Nästa möte 


  5 december 14.00-17.00 i Eva Wibergs rum, Studenternas Hus 


 


§ 5.3 Mötesutvärdering 


 


Mötesutvärdering genomförs. 


§ 5.4 Mötets avslutande 


 


Mötet avslutas 16:05 
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